2016 Gula / 24 335 Kl

b ualaall Lol A g3 B Jedial) il g cilial

BYST W YRUITERN]

(SRS ) ks daals IS S

Summary:

The article approached the levels of fiction digseuormation within a network of internal and
external relations in the novel corpus. That isieddd through studying the entire additions that
enhance the textual texture of the contemporarpi@ndnetoric. Those additions and the parallelgext
are implied at sometimes and explicit at othersitriloute to establishing a kind of implied cultural
interaction and cognitive visions. Contemporaryidical discourse, from my point of view, is an elit
discourse aims at investigating the ways of reoepaind interpretation where the parallel texts
achieve s collection of aesthetics rhetorical alablogical inputs that are perceived through readin
and reception of elite.

Keywords: Discourse of novel- implied text — reception anterpretation — linguistic systems —
inteligencia

Résumé

L'article approche les niveaux de formation du aliss de fiction dans un réseau de relations
internes et externes dans le roman. Cela peutcdinstater a travers I'étude des analepses qui
améliorent la texture Rhétorique et stylistiqueladiction dans le cadre de la rhétorique arabe
contemporaine.; elle contribuer a établir uneesafinteraction culturelle implicite et une visson
cognitives. Le discours contemporain de fiction-nden point de vue- est un discours d'élite vise a
étudier les moyens de réception et d'interprétationles textes paralléles atteignent une sort de
collection de Il'esthétique rhétoriques et idéolag&qui sont pergus par la lecture et la récept®n
I'élite.

Mots-clés: Discours du roman - la réception et linterprétati- les systémes linguistiques -
inteligencia
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